
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 1 december 2014

Aanwezig: Lena, Stef, Kathleen, Kenny, Simon, Anne

Waarnemer: Sander Bel

Verontschuldigd: Cedric en Joni

Afwezig: Arne en Michiel

De vergadering wordt geopend om 12:50 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

� Op de LOKO AV is het verslag van de LOKO sport WV goedgekeurd. Hierin stond dat de prijslijst niet
bindend was dus ze kunnen ons eigenlijk niets meer maken.

Komende activiteiten

Sint

Er zijn snoepjes aangekocht. Er is ook al een schema gemaakt voor waar ze langs gaan.

Scienticafé

Er moet nog een shift worden ingevuld. Er is al een berichtje voor op facebook gezet, maar de opkuis shift van
bios is ook nog niet ingevuld. Het thema is jagerbomb.

Filmavond

Deze is ook in orde. Er zal bier zijn en natuurlijk chips en nootjes. Er moet wel goed worden opgelet dat de
mensen betalen voor de drank.
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Sintbar

De geupdate begroting moet nog doorgestuurd worden. Er gaan niknakjes zijn en pisang orange. Er gaat nog wat
jenever worden aangekocht. Cedric, Anton en Simon doen de bar. Er moeten nog shotglaasjes worden aangekocht,
want die zijn allemaal kapot. Er zal een micro zijn voor de Sint. Er moet wel nog een muziek box geregeld worden
waar de micro op kan worden aangesloten. Deze kan misschien gehuurd worden bij de KUL. Je kunt ook kijken
bij de Agora, daar kun je ook dingen huren. Tom vind het heel spijtig dat hij weer familiefeest heeft als de Sint
langs komt.

Cantus

Dit is geregeld, er is nog niet veel over bekent. De begroting is ook al doorgestuurd. De bevestigingen voor
aanwezigen moeten nog wel worden verstuud. Het is soms niet eerlijk de manier waarop sommige mensen wel
nog binnen kunnen komen en andere mensen (die wel al eerder zich hadden ingeschreven) niet. Ze moeten of de
inschrijvingen bindend maken en niemand ander meer binnen laten, of op volgorde van inschrijving nog mensen
binnen laten. Nu is het niet eerlijk, want zelfs mensen die helemaal niet ingeschreven waren kunnen binnen komen.
Als mensen nog binnen willen, zullen ze natuurlijk wel naar daar moeten komen.

Opstellen agenda PV

� A Goedkeuring agenda

� A Goedkeuring verslag

� A Actipuntjes

� A Mededelingen

� B Update toneel

� B Coöptatie Rik Cloesen

� B Practicum openlesweek

� B winabier in kelder

� B Voorbije activiteiten

– 24 urenlan

– Putin bar

– Lokomotion

– Sint

– Scienticafé

– Filmavond EJW

– Sintbar

– Sinterkerst cantus

� B Komende activiteiten

– Cinema ZED

– Kaas, bier en wijn avond

– Jeneverbar

– Schaatsen
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– Kerst-nieuwjaarsbar

– Kerstfeestje

� A Update materiaal roadtrip

� A Varia

Varia

� Sander Bel: Mijn monteke is op.

� Simon: Ik heb gisteren Kelly de preses van politica buiten zien zitten. Die was een beetje down, ik heb haar
dan getroost. Toen ik weer ging rechtstaan zei ze:’ik haat u nog altijd.’

� Kenny: De pasmodeellen van de truien worden teruggebracht.

� Stef: Vrijdag op de LOKO AV heeft Karel echt grappige dingen gezegt:’Dat is een partner van ons dus die
kunnen we niet aanklagen voor smaad.’, ’Dat staat niet in het regelement dus daar kunnen we toch moeilijk
rekening mee houden.’

� Simon: In de plaats van Sander Byl: tetten.

De vergadering wordt gesloten om 13:15 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 15 december 2014 om 12:45 uur in Winagang.
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